# 聯合動態

### United News

### 獎學金得獎人講座系列第六講——羅德學人講座

#### Lecture Series by Scholarship Recipients (Lecture 6) - Rhodes Scholar Lecture 10/9/2011

院長馮國培教授(後排左六)、王鳴峰大律師(94/工管)(後排右六)、資深書院導師黃鉅鴻教授(後排左五)、副院長兼通識教育主任余濟美教授(後排右五)、副院長兼通識教育副主任張雙慶教授(後排左四)、院務主任李雷寶玲女士(後排右四)及助理院務主任陳文軒先生(後排最右)與參加講座的學生合照。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (back row, sixth from left), Mr William M F Wong (94/BBA) (back row, sixth from right), Professor Jeremiah K H Wong, Senior College Tutor (back row, fifth from left), Professor Jimmy C M Yu, Associate College Head and Dean of General Education (back row, fifth from right), Professor Chang Song-hing, Associate College Head and Associate Dean of General Education (back row, fourth from left), Mrs Christina Li, College Secretary (back row, fourth from right) and Mr Tony M H Chan, Assistant College Secretary (back row, far right), posed a group photo with participating students.







本院校友羅德學人王鳴峰大律師(94/工管)(左圖)及 資深書院導師黃鉅鴻教授(右圖)擔任講座嘉賓,與聯 合同學分享申請獎學金的經驗及心得。

Mr William M F Wong, Barrister-at-Law and Rhodes Scholar of United College (94/BBA)(left picture) and Professor Jeremiah K H Wong, Senior College Tutor (right picture), shared their valuable experience and advice on scholarship application with United College students.

### 惠港醫療合作培訓開班典禮

## Opening Ceremony of the Medical Training Pogramme, co-organised by Huizhou City and Hong Kong 10/9/2011



本院資深書院導師方玉輝醫生出席 惠港醫療合作培訓開班典禮並簽署 協議。

Dr Ben Y F Fong, Senior College Tutor, signed an agreement with the representative from Huizhou City at the opening ceremony of Medical Training Pogramme, co-organised by Huizhou City and Hong Kong.

#### 海外交換生及非本地生迎新晚宴

### Welcoming Dinner for Exchange and Non-local Students 14/9/2011

院長馮國培教授設宴歡迎海外交換生及非本地同學加入聯合書院。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, hosted a welcoming dinner for exchange and non-local students.





非本地同學於晚宴 後提燈籠遊校園。

Non-local students joined a lantern parade around the College campus after the dinner.

### 院長夜話暨中秋燈會

### Head's Night Talk cum Mid-Autumn Lantern Gathering 14/9/2011



院長馮國培教授(右二)、副院長兼輔導長王香生教授(左二)及副院長兼通識教育主任余濟美教授(最左)出席院 長夜話暨中秋燈會,主持為學生會會長林朝暉同學。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (second from right), Professor Stephen H S Wong, Associate College Head and Dean of Students (second from left), Professor Jimmy C M Yu, Associate College Head and Dean of General Education (far left), attended the Head's Night Talk cum Mid-Autumn Lantern Gathering. Mr Terence C F Lin, President of the College Student Union was the moderator.



出席嘉賓與同學分享過中秋的逸事。

Three guests shared their memories in Mid-Autumn Festival with students.